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Protokół nr 5 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
 

z dnia 4 września 2023 r. 

 

V wspólne posiedzenie komisji odbyło się w dniu 4 września 2023r. na sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Poświętne i trwało od godziny 1702 do godz. 

1815 (planowana godzina rozpoczęcia 1700). 

W posiedzeniu uczestniczyło  8  radnych. 

Spoza składów komisji stałych obecni byli:   

- Wójt Gminy pan Sylwester Niźnik,  

- p.o. Dyrektora Gminnego Centrum Kultury - pani Dorota Rudnik, 

- Sołtys wsi Wola Cygowska – Anna Elsner, 

- członek Rady Sołeckiej - Ewa Olejnik, 

- Przewodnicząca KGW Wola Cygowska -  Hanna Sawicka, 

- Zastępca Przewodniczącej KGW Wola Cygowska - Justyna Jankiewicz, 

- Członek Rady sołeckiej – Krzysztof Okoń, 

 

Posiedzenie  prowadziła  pani Iwona Matejek, która otworzyła posiedzenie 

i powitała zebranych.  Następnie odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie skargi na działalność dyrektora Gminnego Centrum 

Kultury. 

3. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. W przeprowadzonym głosowaniu 

zatwierdzono porządek obrad ( 8 głosów „za”). 

Pani Iwona Matejek poprosiła o przedstawienie treści skargi przez panią 

Annę Elsner, która wyjaśniła powody, dla których zdecydowała się napisać 

skargę na współpracę z dyrektorem GCK. Jej zdaniem utrudniany jest 

dostęp do pomieszczeń GCK dla mieszkańców, ciężko jest uzgodnić termin 

warsztatów, a w sprawie decyzji jest odsyłana do urzędu gminy. 
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Pani Iwona Matejek poprosiła o ustosunkowanie się do słów skarżącej 

wójta lub panią dyrektor. 

Wójt Gminy powiedział, że informacje przekazane w skardze mają 

nieścisłości. Podkreślił, że nie tylko budynek GCK był budowany w czynie 

społecznym, podobnie było m.in. z budynkiem urzędu  czy posterunkiem 

policji. Przypomniał, że w 2019r. pani sołtys wystąpiła z prośbą o 

udostepnienie pomieszczenia dla mieszkańców na spotkania, różnego 

rodzaju imprezy, które trzeba było przygotować. Współpraca z byłymi 

dyrektorami również nie układała się dobrze, a  on dostał listy anonimowe, 

dotyczące poprzednika obecnego dyrektora. Pani Dorota długo pracowała 

sama, w tym było m.in. pisanie licznych wniosków o dofinansowania na 

planowane imprezy, w tym z okazji Dnia Niepodległości czy mikołajki, 

organizowanie półkolonii dla dzieci z terenu gminy. Nie może dopuścić 

osób trzecich do pozostałych pomieszczeń GCK, bo jest niezamknięta 

góra, gdzie są biura, serwer, kamery. Wskazał, że po jednych zajęciach 

kulinarnych, pozostał bałagan. Mało tego jest pęknięta wielka szyba- 

lustro, co stwarza niebezpieczeństwo. Ponadto nie pozwoli na wstawienie 

krosien w sali, gdyż podłoga może ulec zniszczeniu. 

Jego zdaniem, mówienie, że nic się nie dzieje w GCK jest krzywdzące i nie 

ma podstaw. Gdyby były pieniądze, można by było zatrudnić więcej osób i 

prowadzić więcej zajęć.  Wiele budynków gminnych zostało 

wyremontowanych na świetlice wiejskie i jego zdaniem zajęcia 

organizowane przez koło, mogłyby się odbywać w sąsiednich 

miejscowościach, nie tylko w Woli Cygowskiej.  

Pani Anna Elsner powiedziała, że warsztaty organizuje głównie dla lokalnej 

społeczności i  starała się zawsze uzgadniać termin z dyrektorem, a nie go 

narzucać.  Sprostowała, że w 2019r. występowały o przestrzeń dla koła, 

nie sołectwa. Wskazała również, iż przedmiotowy budynek stanowił 

dawniej świetlicę wiejską i nie jest   w stanie powiedzieć mieszkańcom, że 

nie mogą z niego korzystać.  

Wójt Gminy powiedział, że nie ma wniosku i do tej pory umowa nie jest 

spisana.  

Pani Justyna Jankiewicz powiedziała, że jest umowa i obowiązuje do końca 

roku. 

Wójt Gminy powiedział, że podstawą porozumienia jest dialog i rozmowa, 

a nie przerzucanie się pismami. Można przyjść do urzędu i porozmawiać.                     

A na wstawienie krosien się nie zgodzi, bo zostanie zniszczona podłoga. 
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Pan Marcin Skonieczny zapytał dyrektor GCK, jak się pracuje? 

Pani Dorota Rudnik powiedziała, że na początku objęcia stanowiska była 

sama i było jej ciężko, niedawno udało jej się pozyskać dwóch 

pracowników, dzięki czemu jest już łatwiej cokolwiek zorganizować. 

Pani Anna Elsner wskazała, że w sprawie planowanych ostatnich zajęć 

tkackich, nie dostała odpowiedzi, tylko została odesłana do urzędu, czego 

nie rozumie, bo centrum kultury zarządza dyrektor.  Osoba szkoląca 

przyjeżdża z daleka i chciałaby wiedzieć, czy zajęcia się odbędą czy nie. 

Sprostowała, że zajęcia będą odbywały się na małych krosnach, i nie jest 

to duży i ciężki sprzęt. 

Pani Iwona Matejek powiedziała, że podsumowując spotkanie panie muszą 

się dogadywać między sobą, zaproponowała prowadzenie wspólnego 

kalendarza, a potem oficjalna informacja do urzędu. Jeśli pojawiły się 

wątpliwości, należało zapytać. Budynek powinien być jej zdaniem 

udostępniony mieszańcom. Ponadto podkreśliła, że należy podziękować 

pani Ani za jej pracę i zaangażowanie pozwolić na jej działanie. 

Pani Hanna Sawicka powiedziała, że pani sołtys jest nieoceniona w swej 

pracy i należy wspierać takie inicjatywy. 

Pan Marcin Skonieczny zaproponował, by pani Elsner rozważyła wycofanie 

skargi. 

Prowadząca obrady pani Iwona Matejek zarządziła kilkuminutową przerwę 

w obradach na przedyskutowanie tej kwestii przez skarżącą i radę sołecką. 

Po przerwie. 

Pani Anna Elsner powiedziała, że po konsultacji z radą sołecką i KGW 

wycofuje skargę, licząc na współpracę z GCK na rzecz mieszkańców. 

Ad. 3 

W związku z wyczerpaniem porządku spotkania, przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie w dniu 04.09. 2023r. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Szczegółowy przebieg posiedzenia dostępny na stronie BIP:  

 

https://poswietne.bip-e.pl/pos/komisje-rady-gminy/posiedzenia-

komisji/28730,Wspolne-posiedzenie-Komisji-Oswiaty-Kultury-Sportu-

Zdrowia-i-Spraw-Socjalnych-or.html 

https://poswietne.bip-e.pl/pos/komisje-rady-gminy/posiedzenia-komisji/28730,Wspolne-posiedzenie-Komisji-Oswiaty-Kultury-Sportu-Zdrowia-i-Spraw-Socjalnych-or.html
https://poswietne.bip-e.pl/pos/komisje-rady-gminy/posiedzenia-komisji/28730,Wspolne-posiedzenie-Komisji-Oswiaty-Kultury-Sportu-Zdrowia-i-Spraw-Socjalnych-or.html
https://poswietne.bip-e.pl/pos/komisje-rady-gminy/posiedzenia-komisji/28730,Wspolne-posiedzenie-Komisji-Oswiaty-Kultury-Sportu-Zdrowia-i-Spraw-Socjalnych-or.html

